

Styrelsemöte 2022-09-06 Skogsbo-Avesta IF



Plats: Klockarvallen

Tid: 18:00-19:20

Närvarande:

Göran Boman, ordf

Johan Persson

Thomas Wiklund

Lars-Olof Eklund

Daniel Lindgren

Johan Thunberg

Otto Reuterdahl

§1 Mötets öppnande

§2 Val av mötesfunktionärer

Mötet beslutade att välja Johan Thunberg till protokollförare och Daniel Lindgren till protokolljusterare.

§3 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns av samtliga närvarande.

§4 Föregående mötesprotokoll

Protokoll från föregående möte godkändes och undertecknades.

§5 Anläggning

- Föreningen väntar svar från kommunen om ersättning för rivning av kuren vid entrén, röjning av sly samt kostnad för larmet.
- Vaktmästarfrågan utreds inför kommande säsong. Lars-Olof kontaktar Laki på ishockeyn och kollar möjligheten att dela vaktmästare halvårsvis.
- Kommunen förväntas komma in med förslag på nytt avtal.
- Lars-Olof kontaktar Sisu rörande konstgräs. Han kontaktar även olika entreprenörer för att få offerter till ansökan hos Sisu. Max 400 000kr i stöd per säsong

§6 Ungdomsverksamheten

- Daniel L rapporterar att sammandraget som vi anordnade fungerade jätte bra , deltagande lag var Avesta, Krylbo, Horndal och Saif,
- Ungdomsledarmöte på Torsdag den 8/9.
- F08-10 planerar att nästa år åka på en cup och delta med 2 lag. Styrelsen diskuterar frågan och beslutar att sponsra med 5000kr per lag dvs 10 000kr totalt.



Denna typen av sponsring från föreningen kan fås tidigast från och med spelformen 7 mot 7.

- Medaljer till avslutningarna skall beställas , Daniel L ordnar det med Helena.
- Styrelsen beslutar om ny ersättning vid avslutningsarrangemang i det enskilda laget . den nya ersättningen är enligt följande :

Spelform 5 mot 5 erhåller 30kr per spelare

Spelform 7 mot 7 erhåller 50kr per spelare

Spelform 9 mot 9 och 11 mot 11 erhåller 70kr per spelare

- Domaransvarige "Abbe" ombedes maila Lars- Olof för betalning av arvode.
- Johan P kollar med förbundet om vi kan få ersättning för vår dommarsatsning.
- Johan P kollar upp hur det skulle bli med betalningen av Seniordomare, om föreningen betalar utbildningen eller ej.
- Nytt system skall införas i Kiosken där man genom en lista skall kvittera med namn vad man tar emot och vad man lämnar i kontantkassan. Johan P tar fram en blankett för detta .
- Deadline för medlemsavgift skall bestämmas på ungdomsmötet.

§7 Ekonomi

- Lars-Olof rapporterar att ekonomin i föreningen är fortsatt god.
- Frikorten bör göras tydligare och mer individuella så att man inte kan" låna ut" sitt kort.

§8 Sponsring

- De nya skyltarna är monterade och betalda.

§9 Evenemang

- Thomas rapporterar att det är svårt att få tag i folk som vill hjälpa till vid våra arrangemang.
- Bingolotterna skall komma denna månaden.

§10 Herrfotboll

- Herrfotbollsgruppen träffas för att planera kommande säsong .

§11 Damfotboll

- Tränare till kommande säsong lär ordnas. Therese och Hoffner kommer att jobba med frågan.

§12 Information

- Informationsgruppen utökas med en person inför kommande säsong . Ulrika bjuds in.
- Informationsflödet på Dam och herrlagens hemsidor bör öka med bla resultat och matchinformation. Johan T tittar på en eventuell lösning till kommande säsong.



§13 Föreningsutveckling

- Fältassistenter bjuds in till nästa styrelsemöte
- Göran ser till så att Fors IK blir uppvaktade i samband med deras 100års jubileum.
- Dalarnas fotbollsförbund vill komma och se vår verksamhet den 27/9 vi beslutar att tacka ja till detta och bjuda in dem.
- "Träningsläger" för styrelsen skall äga rum , Johan P kollar datum.
- Möjligheten att kunna läsa föreningens mail på olika enheter utreds och ses över. Telefonsvararen skall ändras så att akuta ärenden skall gå via Mail.
- Johan P ser över möjligheten att ha ett avslutningsarrangemang den 15/10
- Johan P gick igenom sitt Projekt för styrelsen.

Ordföranden förklarar mötet avslutat. Nästa möte är den 4 oktober kl 18.00.

Sekreterare	<i>Jan Henrik</i>	Justerare
	<i>San Barne</i>	<i>Daniel Lindner</i>
	Ordförande	